
Referat	af	bestyrelsesmøde	3.	marts	2021	
Deltagende	virtuelt:	Søren,	Bjarke,	Benjamin,	David	og	Jesper	samt	Nina	Pagh	fra	Andelsbo	
Referent:	Jesper	
Næste	møde	mandag	12.	april	kl.	19.15	
	
Generalforsamling,	regnskab	og	beretning	
Det	er	jo	desværre	fortsat	ikke	muligt	at	indkalde	til	generalforsamling	pga.	forsamlingsloftet.	Der	
husstandsomdeles	snarest	en	indkaldelse	med	dagsorden,	men	hvor	udsættelsen	også	fremgår.	
Regnskab	og	beretning	for	2020	er	næsten	klart.	Det	husstandsomdeles	først,	når	vi	kender	datoen	for	
den	endelige	generalforsamling,	men	de	vil	blive	oploadet	til	dels	www.peterfabers.probo.dk,	dels	
www.peterfabersgade.dk.	Mere	information	i	den	husstandsomdelte	indkaldelse.	
	
Tusind	tak	for	stor	interesse	☺ 		
Ved	næste	generalforsamling	stopper	tre	ud	af	fem	bestyrelsesmedlemmer.	Vi	har	derfor	på	de	to	
sidste	bestyrelsesmøder	opfordret	interesserede	andelshavere	til	at	deltage	i	begyndelsen	af	mødet	
for	at	høre	mere	om,	hvad	arbejdet	som	bestyrelsesmedlem	indebærer.	Vi	vil	gerne	sige	tak	for	den	
store	interesse!	Når	det	–	forhåbentligt	snart	–	er	muligt	at	holde	generalforsamling,	vil	de	nye	
bestyrelsesmedlemmer	skulle	vælges.	Det	er	jf.	vedtægterne	muligt	at	stille	op	på	dagen.	
	
Slut	med	offentlige	vurderinger	
Vores	andelsværdi	følger	den	offentlige	vurdering,	som	ikke	er	justeret	siden	2012.	Folketinget	har	nu	
endeligt	besluttet,	at	der	ikke	kommer	flere	offentlige	vurderinger.	Vi	lægger	derfor	op	til,	at	vi	næste	
år	går	over	til	valuarvurdering,	men	fortsat	har	en	reserve	for	at	undgå	nedadgående	udsving	i	
andelskronen.	Det	–	og	meget	andet	spændende	-	kan	I	læse	mere	om	i	beretningen,	når	den	oploades	
☺	
	
Punkterede	vinduer	
Flere	andelshavere	har	henvendt	sig	om	problemer	med	punkterede	ruder	(hvor	ruden	ser	’tåget’	ud).	
I	løbet	af	en	måneds	tid	omdeler	vi	en	seddel	i	postkassen,	hvor	I	bedes	vende	tilbage,	hvis	I	har	
problemer	med	punkterede	ruder,	og	i	givet	fald	markere,	hvilke(t)	vindue,	der	er	problemer	med.	

	
	


